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Lehce znepokojený
web.litterate.cz/lehce-znepokojeny

Už jsem to nakousl včera, ale zaregistrovali jste rozhovor s Petrem Fialou, kde nám náš Péťa sděluje, že
ještě chce spoustu věcí dotáhnout a tak si myslí na druhé premiérské období? Průzkumům prý nevěří,
vládne dobře, lidi se mají pořád lépe, inflace žádná není, rozpočet je skvělý, jen Stanjurovi uteklo pár
miliard, rekordně se investuje a vlastně ho jen trochu znepokojuje výsledek krajských voleb…

Člověku se vlastně nechce věřit, že někdo může být tak moc odtržený od reality.

Průzkumy se liší… především v preferencích malých stran, ale kurňa tam na předních příčkách je to
vlastně pořád stejné. Tam je hnutí ANO, pak strááášně dlouho nic a pak je ODS, jejíž preference už tři
roky kontinuálně klesají. V poslední době už ODS vlastně nijak nevyčnívá. Dejte jejímu sloupečku jinou
barvu než modrou a nikdo si jí mezi ostatními ani nevšimne. Vyčnívat bude jen Babiš a bude se nad
ODSkou tyčit do trojnásobné výše.

A v té chvíli Fiala řekne, že všechno je v pořádku. Jako před minulými volbami říkal, že je James Bond,
tak teď říká, že to dá… Nevidí důvod, proč by se mu to nemělo podařit.

Před rokem bych si myslel, že ten chlap ví něco, co my ještě nevíme. Jako že rozdá občanství potomkům
sudetských Němců a zařídí si mašinérii pro korespondenční volební podvody… ale sakra, i podvádět se
musí umět a je na to zapotřebí alespoň trochu dravčí inteligence… něco jak má Rakušan. Vždyť oni ani tu
digitalizaci neumějí… Neumějí ani tak jednoduchou věc, jako je přijmout na pozici strategického
komunikátora někoho, kdo komunikaci běžně dělá. Kterýkoliv ministerský tiskový mluvčí by to dělal líp než
TZLD Foltýn.

Teď ještě Jan Jakob (to je ten, co vypadá jak z kreseb pračlověků od Buriana… a taky tak i mluví) a
Marek Benda podali pozměňovací návrh ve druhém čtení důchodové reformy a zredukovali tak počet lidí,
kteří pracují v těžkých profesích (a mají nárok jít dřív do důchodu) asi ze sto padesáti tisíc na patnáct tisíc.
Kurňa, takové věci se dělají na začátku volebního období, ale udělat to rok před volbami, to skoro vypadá,
že Marek Benda už se chystá do důchodu a když už tam nebude on, stará se, aby tam nebyl ani žádný
další ODSák. O TOPce nemá cenu mluvit.

Ale možná je to tím, že vrchní šéf je zatím jen lehce znepokojen a neobává se žádných politických
následků. Zatím chodí za sekretářkami a říká jim, že tu bude ještě další čtyři roky, ať nepočítají s žádnou
změnou…

Teď se nejspíš ještě ukáže, že volby v USA vyhraje ta „odpudivá lidská bytost,“ jak řekl Petr Pavel v
jednom rozhovoru těsně před prezidentskou volbou. Je to zdokumentované, natočené a česká povaha je
v tomto jasná – Trump se to dozví nejpozději deset minut po svém zvolení. Hned bude vědět, jak o něm
smýšlí český prezident. A Trump, narozdíl od Kamaly, bohužel ví, kde Česká republika leží. Zahraniční
orientaci české republiky, tu teď chci vidět…

Ale musíte uznat, že tohle každý nedokáže. Ten stejný prezident, který se postaral o zničení vztahů s
Rusy a Číňany, se postaral i o zničení vztahů s americkým prezidentem… Miloš Zeman dělal politiku
všech azimutů. Věděl, že my si ruského a čínského prezidenta nevybíráme, ale od jednoho potřebujeme
ropu a od druhého levné zboží. A také věděl, že velký americký bratr nás sleduje a je třeba jej
neznepokojovat. Náš současný prezident dělá politiku nulových azimutů. Za tři týdny nás už budou
nesnášet všechny velmoci. Lipánek se bude divit

Ale Fiala je jen lehce znepokojený…

Kurňa, neříkejte mi, že je to jenom jeho prázdnou hlavou… Na tohle musejí existovat hodně silné prášky.
Je rekordně neoblíbený i v celosvětovém srovnání. Česká republika má nejdražší ceny energií, zažila
největší inflaci, státní sekera je vyšší než za covidu, tři roky říká lidem, kteří půjdou k volbám, že jeho
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priorita nejsou oni ale Ukrajina, všechny průzkumy ukazují propad preferencí a liberální agentury to
nejspíš ještě hodně maskují…

Ale on je jen lehce znepokojený…

Nemohl by prosím nějaký psychiatr stanovit diagnózu?

_______________________________________________________________________________________

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete dar Institutu českého venkova.
Každý, kdo pošle příslušnou částku, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z
nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN: CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na
stránkách Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro
zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“
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